
 

      
     Latvijas Republika 

    TALSU NOVADA DOME 
         Nodokļu maksātāja reģistrācijas Nr.90009113532 

Kareivju iela 7, Talsi, Talsu nov., LV-3201, tālr. 63232110, fakss 63232130, e-pasts pasts@talsi.lv 

DOMES SĒDES PROTOKOLS 
Talsos 

 

 

2020. gada 12.martā                   Nr.7 

 

Sēde sasaukta plkst.13.00 

Sēdi atklāj plkst.13.00 

Domes sēde tiek ierakstīta video un audio formātā un  pārraidīta publiskā interneta vidē. 

Sēdes vadītājs: Dainis Karols – Talsu novada domes priekšsēdētājs 

Protokolētāja: Elīna Grīnberga – Talsu novada pašvaldības sekretāre 

 

Sēdē piedalās 16 deputāti:    

Andis Astrātovs (iziet plkst. 13.48, atgriežas plkst. 13.51 ) 

Edmunds Demiters (iziet plkst.14.50, atgriežas plkst. 14.52, iziet plkst. 15.45,    

atgriežas plkst 15.47) 

Inga Gluzda  

Ģirts Kalnbirze (aiziet plkst. 15.00) 

Tabita Kalniņa  

Dainis Karols  

Miervaldis Krotovs  

Ilva Norenberga  

Gundars Sebris (aiziet plkst. 15.00) 

Sandra Pētersone (atgriežas plkst. 15.03, atstāj savu vietu, bet uzturas zālē 15.13-  

15.16) 

Alfons Spēks (aiziet plkst. 15.00) 

Normunds Tropiņš  

Gerda Zeberiņa  

Edgars Zelderis (iziet plkst. 14.52, atgriežas pēc sēdes pārtraukuma plkst. 15.02) 

Lauris Pīlēģis (iziet plkst. 15.27, atgriežas plkst. 15.29) 

Oļegs Solovjovs 

 

Sēdē nepiedalās 1 deputāts:  

 Daiga Feldmane – attaisnotu iemeslu dēļ 

             



 

 

 

 

Sēdē piedalās 

pašvaldības administrācijas darbinieki: 

Inguna Kaļinka – Talsu novada pašvaldības izpilddirektora vietniece 

Ieva Krēķe – Talsu novada pašvaldības izpilddirektora vietniece 

Ilze Lagzdiņa – Talsu novada pašvaldības Finanšu un grāmatvedības nodaļas vadītāja 

Dzintars Kalniņš – Talsu novada pašvaldības Juridiskās nodaļas vadītājs 

Daniels Pētersons – Talsu novada pašvaldības Juridiskās nodaļas Juridiskā atbalsta 

daļas vadītājs 

Inita Fedko – Talsu novada pašvaldības Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļas 

vadītāja 

Jolanta Skujeniece – Talsu novada pašvaldības Attīstības plānošanas un projektu 

vadības nodaļas vadītāja 

Inga Grietēna – Talsu novada pašvaldības Attīstības plānošanas un projektu vadības 

nodaļas Projektu vadības daļas projektu vadītāja 

Juris Krišjānis – Talsu novada pašvaldības būvvaldes vadītājs 

Arvis Lagzdiņš – Talsu novada pašvaldības Komunālās nodaļas vadītājs 

Toms Akmentiņš – Talsu novada pašvaldības Komunālās nodaļas Transporta daļas 

vadītājs 

Evita Veide – Talsu novada pašvaldības Kapitālsabiedrību pārvaldības konsultante 

Egita Murauska – Talsu novada pašvaldības Kultūras un sporta attīstības nodaļas 

vadītāja 

Aivars Pekmans – Talsu novada pašvaldības Kultūras un sporta attīstības nodaļas 

Sporta daļas vadītājs 

Jānis Kārklevalks – Talsu novada pašvaldības Informācijas tehnoloģiju nodaļas  

datortīkla administrators 

Ramona Riekstniece – Talsu novada pašvaldības Nekustamā īpašuma nodaļas 

Nekustamā īpašuma nodokļa daļas vadītāja 

Aija Lorence – Talsu novada pašvaldības Kancelejas vadītāja 

Elīna Grīnberga – Talsu novada pašvaldības sekretāre 

 

Citi:    

Uldis Katlaps – Izglītības pārvaldes vadītājs  

Dace Zeļģe – Talsu novada pašvaldības Sociālā dienesta vadītāja 

Ilze Kārklevalka – Talsu novada pašvaldības Sociālā dienesta vadītājas vietniece 

Sigita Līdaka – Valdemārpils un Lubes kultūras nama vadītāja 

            Valdis Kalderauskis – Talsu novada sporta komisijas loceklis 

            Māra Cēbere – Talsu Tautas nama struktūrvienības Kino daļas vadītāja.  

 

Sēdes vadītājs D.Karols iepazīstina ar sēdes darba kārtību. 

 

Izsludinātā darba kārtība: 

Publiskā daļa: 

1. Par biedrības “Orientēšanās klubs “Ziemeļkurzeme”” iesniegumu. 



 

2. Par biedrības “Latvijas Orientēšanās federācija”” iesniegumu. 

3. Par biedrības “Latvijas Orientēšanās federācija”” iesniegumu.  

4. Par grozījumiem 01.03.2018. noteikumos Nr.1 “Kārtība, kādā tiek piešķirts Talsu 

novada pašvaldības finansējums nometņu organizēšanai Talsu novadā”. 

5. Par finansējuma piešķiršanu Virbu sākumskolai. 

6. Par grozījumu  Talsu novada domes 2019. gada 28.marta saistošajos noteikumos Nr. 

12 “Sociālā atbalsta pakalpojumi Talsu novada pašvaldībā”. 

7. Par Talsu novada pašvaldības piedalīšanos  ELFLA projektu konkursā ar projektu 

 “Skaņu aparatūras iegāde Valdemārpils un Lubes kultūras namam”.      

  8.  Par Talsu novada pašvaldības 2020. gada konkursa “Radi Talsu novadam!”   

       vērtēšanas komisijas apstiprināšanu. 

  9. Par Valsts asinsdonoru centra iesniegumu. 

10.  Par izmaiņām Talsu novada pašvaldības centrālās administrācijas amatu sarakstā. 

11. Par infrastruktūras pasākumu īstenošanu Talsu 2. vidusskolas ēkā K.Mīlenbaha ielā 

28, Talsos. 

 

Slēgtā daļa: 

12. Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojuma piešķiršanu I. V. 

13. Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojuma piešķiršanu R. V. 

 

I.Gluzda jautā, kāpēc darba kārtībā nav iekļauts jautājums par SIA “Atkritumu 

apsaimniekošanas sabiedrība “Piejūra”” 2019.gada pārskatu, kas tika skatīts Finanšu 

komitejā.  

 

D.Karols atbild, ka tas bija Finanšu komitejas lēmums, kas nav jāskata domes sēde, tas 

tika izskatīts atbilstoši normatīvajiem dokumentiem, Finanšu komitejas locekļu 

vairākums atbalstīja minēto  SIA “Atkritumu apsaimniekošanas sabiedrība “Piejūra”” 

2019.gada pārskatu. 

 

I.Gluzda jautā Juridiskās nodaļas vadītāja skaidrojumu, vai tas ir juridiski korekti, ka 

lēmums pieņemts ar  astoņu deputātu balsīm? 

 

D.Karols – informācija tiks sagatavota un nosūtīta. 

 

A.Astrātovs izsaka priekšlikumu darba kārtības informatīvajā daļā iekļaut jautājumu 

saistībā ar koronavīrusu Covid-19.  

  

E.Demiters jautā par dalībnieku sapulci, kas ir notikusi saistībā ar SIA “Atkritumu 

apsaimniekošanas sabiedrība “Piejūra”” statūtu apstiprināšanu. Izsaka vēlmi pēc 

lēmumu projektu izskatīšanas informatīvajā daļā uzzināt par sapulces norisi. 

 

D.Karols rosina pēc domes sēdes visiem deputātiem palikt un pārrunāt sapulces norisi. 

 

I.Gluzda uzstāj, ka vēlas dzirdēt Juridiskās nodaļas vadītāja apliecinājumu par to, vai 

ar astoņām balsīm no septiņpadsmit ir pietiekami, lai apstiprinātu SIA “Atkritumu 

apsaimniekošanas sabiedrība “Piejūra”” 2019.gada pārskatu. 

 

Dz.Kalniņš atbild, ka saskaņā ar Talsu novada pašvaldības nolikumu 5.1. punktu 

Finanšu komiteja ir vienpadsmit locekļu sastāvā un nolikuma 46. punkts nosaka, ka 



 

komiteja var izskatīt jautājumus, ja tās sēdē piedalās vairāk nekā puse no komitejas 

sastāva. Komiteja pieņem lēmumus ar klātesošo balsu vairākumu. 

 

I.Gluzda jautā, vai ar komitejas balsojumu ir pietiekami, lai apstiprinātu uzņēmuma 

gada pārskatu?  

 

Dz. Kalniņš atbild – jā. 

 

 A.Astrātovs aicina balsot par viņa izteikto priekšlikumu darba kārtības informatīvajā 

daļā iekļaut jautājumu par koronavīrusu Covid-19. 

 

D.Karols aicina balsot par A.Astrātova izteikto priekšlikumu domes sēdes 

informatīvajā daļā iekļaut jautājumu par koronavīrusu Covid-19 Talsu novadā. 

 

Ar 16 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

S.Pētersone, G.Sebris, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis 

E.Zelderis, I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav, priekšlikums tiek atbalstīts. 

 

 

D.Karols aicina balsot par darba kārtību kopumā. 

 

Ar 16 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

S.Pētersone, G.Sebris, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis 

E.Zelderis, I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav, apstiprināta 

 

 

Darba kārtība: 

Publiskā daļa: 

Publiskā daļa: 

1. Par biedrības “Orientēšanās klubs “Ziemeļkurzeme”” iesniegumu. 

2. Par biedrības “Latvijas Orientēšanās federācija”” iesniegumu. 

3. Par biedrības “Latvijas Orientēšanās federācija”” iesniegumu.  

4. Par grozījumiem 01.03.2018. noteikumos Nr.1 “Kārtība, kādā tiek piešķirts Talsu 

novada pašvaldības finansējums nometņu organizēšanai Talsu novadā”. 

5. Par finansējuma piešķiršanu Virbu sākumskolai. 

6. Par grozījumu  Talsu novada domes 2019. gada 28.marta saistošajos noteikumos Nr. 

12 “Sociālā atbalsta pakalpojumi Talsu novada pašvaldībā”. 

7. Par Talsu novada pašvaldības piedalīšanos  ELFLA projektu konkursā ar projektu 

“Skaņu aparatūras iegāde Valdemārpils un Lubes kultūras namam” 

8. Par Talsu novada pašvaldības 2020. gada konkursa “Radi Talsu novadam!” vērtēšanas   

komisijas apstiprināšanu. 

  9. Par Valsts asinsdonoru centra iesniegumu. 

10.  Par izmaiņām Talsu novada pašvaldības centrālās administrācijas amatu sarakstā. 

11. Par infrastruktūras pasākumu īstenošanu Talsu 2. vidusskolas ēkā K.Mīlenbaha ielā 

28, Talsos. 

 

Slēgtā daļa: 



 

12. Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojuma piešķiršanu I. V. 

13. Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojuma piešķiršanu R. V. 

 

      Informatīvā daļa: 

1. Par situāciju saistībā ar  koronavīrusu Covid-19  Talsu novadā. 

 

D.Karols informē, ka saskaņā ar Talsu novada pašvaldības nolikuma 70.1 punktu  

domes sēde tiek ierakstīta video un audio formātā un pārraidīta publiskā interneta vidē,  un 

brīdina klātesošos par iegūto datu izmantošanas un apstrādes noteikumu ievērošanu. 

 

 

1. 

 Par biedrības “Orientēšanās klubs “Ziemeļkurzeme”” iesniegumu 

D.Karols, A.Pekmans 

 

A.Pekmans ziņo par lēmuma projektu.  

 

Citu priekšlikumu saistībā ar lēmuma projekta redakciju nav. 

 

 Ar 16 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

S.Pētersone, G.Sebris, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis 

E.Zelderis, I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav,  

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.133  “Par biedrības “Orientēšanās klubs “Ziemeļkurzeme”” iesniegumu”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

2. 

Par biedrības “Latvijas Orientēšanās federācija”” iesniegumu 

D.Karols, A.Pekmans, I.Norenberga 

 

 A.Pekmans ziņo par lēmuma projektu.  

 Notiek diskusija. 

 

 Citu priekšlikumu saistībā ar lēmuma projekta redakciju nav. 

 

Ar 13 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

S.Pētersone, G.Sebris, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, E.Demiters), pret 

nav, 3 atturas (L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.134  “Par biedrības “Latvijas Orientēšanās federācija”” iesniegumu”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 



 

3. 

Par biedrības “Latvijas Orientēšanās federācija”” iesniegumu 

D.Karols, A.Pekmans 

 

 A.Pekmans ziņo par lēmuma projektu.  

 

Citu priekšlikumu saistībā ar lēmuma projekta redakciju nav. 

  

 

Ar 13 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

S.Pētersone, G.Sebris, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, E.Demiters), pret 

nav, 3 atturas (L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.135  “Par biedrības “Latvijas Orientēšanās federācija”” iesniegumu”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

4. 

Par grozījumiem 01.03.2018. noteikumos Nr.1 “Kārtība, kādā tiek piešķirts Talsu 

novada pašvaldības finansējums nometņu organizēšanai Talsu novadā” 

D.Karols, U.Katlaps 

 

U.Katlaps ziņo par lēmuma projektu.  

 

Citu priekšlikumu saistībā ar lēmuma projekta redakciju nav. 

 

 Ar 16 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

S.Pētersone, G.Sebris, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis 

E.Zelderis, I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav,  

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.136  “Par grozījumiem 01.03.2018. noteikumos Nr.1 “Kārtība, kādā tiek 

piešķirts Talsu novada pašvaldības finansējums nometņu organizēšanai Talsu novadā”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

5. 

  Par finansējuma piešķiršanu Virbu sākumskolai.  

D.Karols, U.Katlaps, M.Krotovs  

 

U.Katlaps ziņo par lēmuma projektu.  

            Notiek diskusija. 

 

Citu priekšlikumu saistībā ar lēmuma projekta redakciju nav. 



 

 

 Ar 16 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

S.Pētersone, G.Sebris, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis 

E.Zelderis, I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav,  

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.137 “Par finansējuma piešķiršanu Virbu sākumskolai”. Lēmums 

pievienots protokolam. 

 

 

 

 

6. 

 Par grozījumu  Talsu novada domes 2019. gada 28.marta saistošajos 

noteikumos Nr. 12 “Sociālā atbalsta pakalpojumi Talsu novada pašvaldībā” 

D.Karols, I.Kārklevalka  

 

I.Kārklevalka ziņo par lēmuma projektu.  

 

Citu priekšlikumu saistībā ar lēmuma projekta redakciju nav. 

 

 Ar 16 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

S.Pētersone, G.Sebris, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis 

E.Zelderis, I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav,  

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.138  “Par grozījumu  Talsu novada domes 2019. gada 28.marta 

saistošajos noteikumos Nr. 12 “Sociālā atbalsta pakalpojumi Talsu novada 

pašvaldībā”.Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

7. 

Par Talsu novada pašvaldības piedalīšanos  ELFLA projektu konkursā ar 

projektu “Skaņu aparatūras iegāde Valdemārpils un Lubes kultūras namam” 

D.Karols, I.Grietēna 

 

I.Grietēna ziņo par lēmuma projektu.  

 

Citu priekšlikumu saistībā ar lēmuma projekta redakciju nav. 

 

 Ar 16 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

S.Pētersone, G.Sebris, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis 

E.Zelderis, I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav,  

 

 

 



 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.139  “Par Talsu novada pašvaldības piedalīšanos  ELFLA projektu 

konkursā ar projektu “Skaņu aparatūras iegāde Valdemārpils un Lubes kultūras namam”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

8. 

Par Talsu novada pašvaldības 2020. gada konkursa “Radi Talsu novadam!” 

vērtēšanas     komisijas apstiprināšanu 

D.Karols, I.Fedko 

 

I.Fedko ziņo par lēmuma projektu.  

 

Citu priekšlikumu saistībā ar lēmuma projekta redakciju nav. 

 

 Ar 16 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

S.Pētersone, G.Sebris, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis 

E.Zelderis, I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav,  

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.140  “Par Talsu novada pašvaldības 2020. gada konkursa “Radi Talsu 

novadam!” vērtēšanas  komisijas apstiprināšanu”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

 

 

9. 

Par Valsts asinsdonoru centra iesniegumu 

D.Karols, I.Lagzdiņa 

 

I.Lagzdiņa ziņo par lēmuma projektu.  

 

Citu priekšlikumu saistībā ar lēmuma projekta redakciju nav. 

 

 Ar 16 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

S.Pētersone, G.Sebris, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis 

E.Zelderis, I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav,  

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.141  “Par Valsts asinsdonoru centra iesniegumu”. Lēmums pievienots 

protokolam. 

 

 

10. 



 

Par izmaiņām Talsu novada pašvaldības centrālās administrācijas amatu 

sarakstā. 

D.Karols, I.Krēķe, I.Lagzdiņš, I.Gluzda, E.Zelderis, L.Pīlēģis  

 

I.Krēķe  ziņo par lēmuma projektu.  

 

Notiek diskusija. 

I.Gluzda jautā, kāpēc nav sagatavots amata apraksts?  

D.Karols atbild, ka šis ir konceptuāls lēmums un detalizēts amata apraksts tiks 

sagatavots pēc šī domes lēmuma pieņemšanas. 

I.Lagzdiņš papildina, ka amata apraksts  tiek gatavots un par 90 procentiem jau ir 

gatavs. 

 

L.Pīlēģis izsaka priekšlikumu – ceturkšņa pirmos darbus un ieguvumus prezentēt 

deputātiem. 

 

Citu priekšlikumu saistībā ar lēmuma projekta redakciju nav. 

 

 Ar 15 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, S.Pētersone, 

G.Sebris, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis E.Zelderis, 

I.Norenberga, E.Demiters), 1 pret (I.Gluzda) , atturas nav,  

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.142  “Par izmaiņām Talsu novada pašvaldības centrālās administrācijas 

amatu sarakstā”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

11. 

Par infrastruktūras pasākumu īstenošanu Talsu 2. vidusskolas ēkā K. Mīlenbaha 

ielā 28, Talsos 

D.Karols, O.Solovjovs, A.Spēks, I.Norenberga, L.Pīlēģis, I.Gluzda, E.Zelderis, 

A.Astrātovs, E.Demiters, S.Pētersone  

 

O.Solovjovs  ziņo par lēmuma projektu. (Tiek demonstrēta prezentācija.)  

Plkst. 13.48 iziet A.Astrātovs. 

Plkst. 13.51 ienāk A.Astrātovs. 

 

Notiek diskusija. 

I.Norenberga informē, ka ir sazinājusies ar pārējiem  izglītības iestāžu vadītājiem 

saistībā ar šo lēmuma projektu. Saņemtas vairākas atbildes no skolu vadītājiem, ka skolu 

attīstības plāni ilgstoši tiek kavēti un darbi, kas paredzēti, netiek veikti, jo budžetā netiek 

piešķirts finansējums šiem darbiem. Finanšu līdzekļi tiek piešķirti tikai ārkārtas situācijas 

novēršanas darbiem, piemēram, jumta remontiem un citu avāriju situāciju risināšanai, bet 

plānveida darbiem finansējuma nav. Min – manā skatījumā, ar tāda apjoma finansējumu 

noslogojot Talsu novada pašvaldības budžetu, mēs nevaram paredzēt ieguldījumus citās 



 

skolās. Ir jābūt skaidram, ar domes lēmumu apstiprinātam plānam, par to, kāda veida būvdarbi 

tiks veikti konkrētās izglītības iestādēs. 

I.Gluzda rosina Izglītības pārvaldei apzināt visas skolas, kuras ir bēdīgā stāvoklī. 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē nākt ar savu skatījumu un aplēsēm, cik tas varētu 

izmaksāt. 

E.Zelderis izsaka priekšlikumu – atlikt šī jautājuma izskatīšanu uz divām nedēļām, 

atstāt finansējuma piešķiršanu šim projektam kā prioritāti un sagatavot plānu, kas tiks darīts ar 

citiem projektiem. 

Otrs priekšlikums – iekļaut kā ceturto punktu šajā lēmumā: mēneša laikā izstrādāt 

Talsu novada pašvaldības izglītības iestāžu vajadzības plānus, projektu realizācijas termiņus 

un finansējuma pamatojumu. 

 

D.Karols, pamatojoties uz Talsu novada pašvaldības saistošo noteikumu 87.punktu [Ja 

tas nepieciešams lietas virzībai, domes priekšsēdētājs var izlemt par mutisku priekšlikumu 

izskatīšanu un balsošanu par tiem] nepieņem pirmo mutisko priekšlikumu balsošanai. 

Informē, ka izglītības iestāžu vajadzību plāns tiks sagatavots noteiktos termiņos un Izglītības, 

kultūras un sporta jautājumu komitejā prezentēts. 

D.Karols aicina balsot par lēmuma projektu. 

I.Norenberga jautā domes priekšsēdētājam, vai viņš pieņems priekšlikumus 

balsošanai? Vai ļaus balsot par otro izteikto priekšlikumu – par 4. punkta iekļaušanu lēmuma 

projektā. 

I.Gluzda – deputāts ir izteicis priekšlikumu, tad mums par viņu jābalso. 

           D.Karols aicina otru  priekšlikumu izveidot kā domes sēdes protokola lēmumu. 

 

E.Zelders – mans pirmais priekšlikums tika noraidīts, otrs priekšlikums ir – uzdot 

Talsu novada pašvaldības izpilddirektoram nodrošināt sagatavot Talsu novada pašvaldības 

izglītības iestāžu vajadzību plānu, to realizācijas termiņus un finansiālo pamatojumu līdz 

2020. gada 12. aprīlim. 

  D.Karols aicina atbalstīt šo priekšlikumu un noformēt to kā protokola lēmumu. Jautā, 

vai deputāti tam piekrīt. Aicina E.Zelderi precizēt priekšlikumu. 

E.Zelderis precizē – uzdot Talsu novada pašvaldības izpilddirektoram nodrošināt 

sagatavot Talsu novada pašvaldības izglītības iestāžu vajadzību plānu, to realizācijas termiņus 

un finansiālo pamatojumu līdz 2020. gada 13. aprīlim. 

Notiek diskusija. 

 

S.Pētersone izsaka priekšlikumu, atbalstot kolēģu viedokļus, ka plānam ir jābūt, aicina 

šobrīd nebalsot par šādu izteikto priekšlikumu, jo tās ir divas dažādas lietas, kuras ir saistītas, 

bet šajā brīdī tiek konkrēti runāts par Talsu 2. vidusskolas projektu. Tas ir Izglītības, kultūras 

un sporta komitejas jautājums, tādēļ rosina atstāt to viņu lemšanai. 

E.Zelderis izsaka priekšlikumu taisīt to kā protokola lēmumu. 

D.Karols saprot, ka E.Zelderis atsauc priekšlikumu iekļaut lēmuma projektā 4. punktu, 

aicinot balsot par to kā protokola lēmumu. 

E.Zelderis saka, ka neatsauc savu priekšlikumu. 

N.Tropiņš piekrīt S.Pētersones izteiktam priekšlikumam un ierosina priekšlikumu 

noformēt kā protokola lēmumu un pagarināt termiņu par divām nedēļām. Priekšlikums 

noformēt šo priekšlikumu kā protokola lēmumu  un ielikt termiņu līdz 30. aprīlim. 



 

D.Karols jautā E.Zelderim, vai viņš atsauc savu priekšlikumu papildināt šo lēmuma 

projektu. 

E.Zelderis atbild – jā. 

D.Karols – šajā brīdī N.Tropiņa izteiktais priekšlikums ir pagarināt termiņu par divām 

nedēļām. 

 

D.Karols aicina balsot par protokola lēmumu: uzdot Talsu novada pašvaldības 

izpilddirektoram nodrošināt sagatavot Talsu novada pašvaldības izglītības iestāžu vajadzību 

plānu, to realizācijas termiņus un finansiālo pamatojumu līdz 2020. gada 30. aprīlim. 

 

Ar 15 balsīm par (N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, S.Pētersone, 

G.Sebris, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis E.Zelderis, 

I.Norenberga, E.Demiters), 1 pret (D.Karols), atturas nav protokola lēmums tiek pieņemts. 

 

D.Karols aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Ar 13 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

S.Pētersone, G.Sebris, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, E.Demiters), pret 

nav, 3 atturas (L.Pīlēģis, E.Zelderis, I.Norenberga), 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.143 “Par infrastruktūras pasākumu īstenošanu Talsu 2. vidusskolas ēkā 

K.Mīlenbaha ielā 28, Talsos ”. Lēmums pievienots protokolam. 

 

O.Solovjovs pateicas deputātiem par lēmuma atbalstīšanu. 

Plkst. 14.50 iziet E.Demiters. 

 

Plkst.14.52 tiek slēgta domes sēdes publiskā daļa un tiek atklāta domes sēdes slēgtā daļa. 

 

Piedalās deputāti: D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa I.Gluzda, G.Sebris, 

S.Pētersone, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, E.Zelderis, L.Pīlēģis, 

I.Norenberga, E.Demiters. 

 

Piedalās darbinieki: Dz.Kalniņš, R.Riekstniece, J.Kārklevalks, E.Grīnberga, A.Lorence. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

12. 

Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojuma piešķiršanu I. V. 

 



 

[..] 

 

Ar 15 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

S.Pētersone, G.Sebris, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, 

I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.144 “Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojuma piešķiršanu I. V”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

13. 

Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojuma piešķiršanu R. V. 

 

[..] 

 

Ar 15 balsīm par (D.Karols, N.Tropiņš, M.Krotovs, A.Spēks, T.Kalniņa, I.Gluzda, 

S.Pētersone, G.Sebris, A.Astrātovs, G.Zeberiņa, Ģ.Kalnbirze, O.Solovjovs, L.Pīlēģis, 

I.Norenberga, E.Demiters), pret nav, atturas nav, 

 

DOME NOLEMJ 

Pieņemt lēmumu Nr.145 “Par nekustamā īpašuma nodokļa atvieglojuma piešķiršanu R. V.”. 

Lēmums pievienots protokolam. 

 

 

Plkst.14.55 tiek slēgta domes sēdes slēgtā daļa un izsludināts piecu minūšu pārtraukums. 

 

Plkst. 15.02 tiek turpināta domes sēdes publiskā informatīvā daļa. 

 

 

Informatīvā daļa 

1. 

 Par situāciju ar coronavīrusu Covid-19 Talsu novadā  

D.Karols, I.Kaļinka, E.Zelderis, A.Astrātovs, O.Solovjovs, I.Fedko, S.Pētersone, 

I.Norenberga, N.Tropiņš, E.Demiters, L.Pīlēģis, I.Gluzda, Dz.Kalniņš 

 

D.Karols informē par situāciju valstī saistībā ar koronavīrusu. Arī Latviju ir skāris šis 

vīruss un inficēto cilvēku skaits palielinās. Valstiskā līmenī šo problēmu risina Krīzes vadības 

padome, kura sanāk kopā un apkopo aktuālo informāciju, uzklausot iesaistītās institūcijas. 

Šodien tiks sasaukta Saeimas ārkārtas sēde, kurā tiks pieņemti lēmumi un no šiem lēmumiem 

ir atkarīga pārējo iesaistīto institūciju, tajā skaitā civilās aizsardzību komisiju, kas darbojās 

Talsu novada sadarbības teritorijā, pieņemtie lēmumi. Civilās aizsardzības komisija tika 

sasaukta vēl pirms šīm satraucošajām ziņām, kas ir sasniegušas mūsu valsti, un pirms 

lēmumiem, kas tiks pieņemti augstākajā līmenī šodien. Apzinoties situāciju, jau pirms tam 



 

izglītības iestādēm ir atcelti plānotie ārzemju braucieni. Min – sakarā ar vīrusa izplatības 

tendenci, mums ir jāskatās ne tikai uz savu novadu, bet valstī kopumā pieņemtajiem 

lēmumiem. Tuvākajā laikā šie lēmumi varētu skart izglītības iestādes. 

Plkst. 15.03 ienāk S.Pētersone. 

I.Kaļinka informē, ka tie lēmumi, kas tiks pieņemti Krīzes padomes vadības sēdē, 

paātrina to darba procesu un darba plānu, kas bija ieplānots, lēmumi būs jāpieņem ātrāk, tos 

bija domāts pieņemt pēc Civilās aizsardzības komisijas sēdes. Primārie ir Krīzes vadības 

padomes sēdes pieņemtie lēmumi. Ja pēc sēdes tiks paziņots, ka ir jāslēdz pirmsskolas 

izglītības iestādes, tad tas tiks darīts, un vecāki tiks informēti.  

A.Astrātovs jautā, vai pirmsskolas izglītības iestāžu vadītājiem jau rīt būs skaidra 

informācija, par to,  ko teikt vecākiem, vai iestādes pirmdien strādās vai būs slēgtas? 

I.Kaļinka atbild, ja būs Krīzes padomes vadības lēmums par iestāžu slēgšanu, tad no 

pirmdienas pirmsskolas izglītības iestādes būs aizslēgtas. 

E.Zelderis jautā, vai šīs nedēļas laikā ir apzinātas skolas un pirmskolas izglītības 

iestādes par vecāku ārzemju ceļojumiem? 

U.Katlaps atbild, ka šāda apzināšana tiek veikta. Uz šo brīdi Izglītības pārvalde ir 

konsultējuši izglītības iestādes un izglītības iestādēm lūgusi pēc iespējas norādīt vecākiem, lai 

situācijās, kad ir atgriezušies no šīm vīrusa skartajām vietām, iesaka palikt mājās divas 

nedēļas, arī situācijās, ja nekādu slimības pazīmju nav. Tas attiecas arī uz izglītības iestāžu 

darbiniekiem. 

E.Zelderis jautā, kā ir tikuši informēti pārējie Talsu novada pašvaldības darbinieki, 

kuri ir apmeklējuši krīzes skartās valstis, par karantīnas ievērošanu? 

S.Pētersone atstāj savu vietu, bet uzturas zālē 15.13- 15.16. 

            I.Kaļinka atbild, ka Talsu novada pašvaldība nekādu informāciju nav izsūtījusi, ir 

vispārējie norādījumi, kas ir izsūtīti caur Valsts ieņēmuma dienesta sistēmu, un Pasaules 

veselības centra ieteikumi. Visiem darbiniekiem iestādēs ir nogādāti dezinfekcijas līdzekļi. 

Tiek pastiprināti tīrītas telpas. 

D.Karols vēršas pie deputātiem – informēt pārējos par ieplānotajiem ārzemju 

braucieniem. 

E.Zelderis jautā, kāds plāns ir saistībā ar publiskajiem pasākumiem? 

I.Kaļinka atbild, ka vadīsies pēc Krīzes padomes vadības lēmumiem. Ir priekšlikums 

aizliegt pasākumus, kuros ir vairāk par 500 apmeklētājiem, kuram pievienosies. Lēmums par 

Talsu novada pasākumiem šobrīd vēl nekāds nav pieņemts.  

E.Zelderis jautā, kas notiks ar pasākumiem, kuri ir paredzēti līdz 500 apmeklētājiem? 

D.Karols atbild, ka informācija mainās katru dienu, valstī ir krīzes situācija, ir sasaukta 

Krīzes vadības padome un jāgaida pieņemtie lēmumi. Civilās aizsardzības komisijas sēde tika 

izsludināta pirmdien [16.03.2020], tā tika izsludināta pirms ārkārtas situācijas noteikšanas 

valstī. Otrdien pulksten deviņos ir paredzēta nodaļu vadītāju sapulce, kurā plānots runāt par 

tuvākajiem pasākumiem, pieņemot konkrētus lēmumus.  

A.Astrātovs jautā Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļai par vienotas platformas 

izveidošanu mājaslapā, kur pieejama aktuālākā informācija šajā jautājumā. Talsu novada 

pašvaldībai jāizveido viens ticams informācijas avots, kurā iedzīvotāji un darbinieki jebkurā 

diennakts laikā varētu vienkopus iepazīties ar aktuālo informāciju un pieņemtajiem 

lēmumiem, kas attiecas uz Talsu novadu.  

I.Fedko atbild, ka var izveidot Talsu novada pašvaldības  mājaslapā atsevišķu sadaļu, 

kur publicēt šo informāciju. 



 

Plkst. 15.27 iziet L.Pīlēģis. 

S.Pētersone aicina pievērst uzmanību arī sociālās aprūpes iestādēm, konkrēti 

pansionātam “Lauciene”. 

Plkst. 15.29 ienāk L.Pīlēģis.  

E.Demiters izsaka priekšlikumu – pieņemt lēmumu attiecībā uz masu pasākumiem jau 

tagad, ka tie pasākumi, kurus rīko Talsu novada pašvaldība, nenotiks.  

I.Kaļinka aicina nodefinēt kādus pasākumu atceļam, kādus pārceļam. 

E.Zelderis izsaka priekšlikumu D.Karolam sasaukt iestāžu vadītājus uz ārkārtas sēdi 

un kopīgi nolemt par pasākumu turpmāko organizēšanu. 

I.Kaļinka piekrīt E.Zeldera priekšlikumam, ka tāds jau ir  turpmāko darbību rīcības 

plāns. 

E.Zelderis jautā, kad tas tiks darīts? 

I.Kaļinka atbild, ka visas ieinteresētās personas tiks sasauktas kopā rīt no rīta.  

Plkst. 15.45 iziet E.Demiters. 

Plkst. 15.47 ienāk E.Demiters. 

I.Gluzda rosina deputātiem balsot, pieņemt lēmumu par Talsu novada pašvaldības 

organizēto pasākumu atcelšanu. 

E.Zelderis saka, ka saskaņā ar darba kārtību, tā neparedz balsot par šādu informatīvu 

jautājumu.  

I.Kaļinka informē, ka rīt pēc sapulces tiks izdots rīkojums, apzinot situāciju pilnībā. 

A.Astrātovs jautā, vai visas šīs darbības var veikt bez domes lēmuma? 

I.Kaļinka atbild – jā. 

N.Tropiņš apgalvo, ka pasākumus, kuri nav apstiprināti ar domes lēmumu, var atcelt ar 

priekšsēdētāja rīkojumu. 

 

 

 

 

Sēde slēgta plkst.15.52 

  

      

Sēdes vadītājs:       D.Karols 

Parakstīts 19.03.2020. 

 

 

Protokolētāja        E.Grīnberga 


